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Inleiding 
In Bussums Nieuws is deze week te lezen dat het Platform maatschappelijk verbinden het “initiatievencafé” start. Hiermee 
wordt beoogd om goede initiatieven vanuit inwoners van onze gemeente verder te brengen dan de tekentafel. In het artikel 
wordt terecht opgemerkt dat de gemeente ook al de “initiatieventafel” heeft. Echter wordt door het platform aangegeven 
dat de praktijk leert dat dat veelal beperkt blijft tot een klankbord vanuit de gemeente.  
 
Vraag 1 
Hoe vindt het college dat de initiatieventafel op dit moment functioneert?  
 
Antwoord 
Aan de Initiatieventafel worden initiatiefnemers  verder geholpen met de realisatie van hun initiatief. De initiatieventafel is 
laagdrempelig benaderbaar en komt ook naar initiatiefnemers toe. In gesprekken van de Initiatieventafel met het Platform 
Maatschappelijk Verbinden is geconstateerd dat sommige initiatieven meer tijd, begeleiding en expertise nodig hebben om 
tot volledige wasdom te komen. U kunt dan bijvoorbeeld denken aan het opstellen van een compleet  businessplan. 
Natuurlijk is er aan de initiatieventafel ruimte om hierover te sparren, maar het vraagt dan een andere expertise, expertise die 
bij het Platform Maatschappelijk Verbinden aanwezig is.  Daarom zien wij het initiatievencafé, dat voor dit jaar op 4 
momenten is gepland als een mooie aanvulling op de initiatieventafel. De initiatieventafel als zodanig functioneert goed en is 
ook goed bereikbaar voor inwoners.  
 
Vraag 2 
In hoeverre denkt het college dat de initiatieventafel en het initiatievencafé elkaar overlappen? En indien dat het geval is, is 
dat wenselijk? Of is het juist de bedoeling dat de initiatieventafel en het initiatievencafé gaan samenwerken?  
 
Antwoord 
Wij zien het initiatievencafé als een mogelijkheid en gelegenheid initiatieven nog verder op weg te helpen naar realisatie.  De 
expertise van de gemeente zal daarbij ook altijd nodig zijn, expertise die gebundeld is aan de initiatieventafel. Daarover zijn 
de initiatiefnemers van het café en de initiatieventafel ook met elkaar in gesprek  geweest en dat blijven zij,  ook omdat 
beider doelstelling is een idee tot een initiatief te brengen dat uiteindelijk wordt gerealiseerd. Vanuit de kant van de 
initiatiefnemers van het café wordt dit ook onderschreven. De initiatieventafel en het initiatievencafé zullen elkaar aanvullen 
en versterken. 
 
Vraag 3 
Ongeveer een half jaar geleden is er een thema bijeenkomst van de initiatieventafel geweest, die ertoe moest leiden dat de 
initiatieventafel verder wordt ontwikkeld. Wordt deze ontwikkeling nu ingehaald door het initiatievencafé?  
 
Antwoord 
De initiatieventafel zal zich blijven ontwikkelen, zie hiervoor ook de recente publiekscampagne. Zie verder ook het antwoord 
onder 2 met betrekking tot het aanvullend zijn op elkaar.  
 
Vraag 4 
Denkt het college dat het voor inwoners nog wel duidelijk is waar zij terecht moeten met een initiatief?  
 
Antwoord 
Zowel aan de initiatieventafel als tijdens het café zal de versterking en aanvulling van elkaar worden uitgedragen. En wel op 
een zodanige manier dat het duidelijk is waar inwoners terecht kunnen. Ook dat is besproken met het Platform 
Maatschappelijk Verbinden.    


